
                                                                                                              
Update Proces ontwikkeling Kerkplein / Dorpsstraat Geesteren  

Dromen, durven, doen!  
Dat was enkele jaren geleden de titel van de toekomstschets van Geesteren, mijn dorp 2030.  
Op de eerste pagina begint de tekst als volgt: “Stel … het is 29 maart 2030. In het autoluwe 
centrum van Geesteren is het druk bij de winkels. Veel dorpsbewoners komen op de fiets hun 
dagelijkse boodschappen halen. …… Een deel van de winkelbezoekers komt uit de regio. Ze 
waarderen het centrum van Geesteren. …”.   

Dit vormt o.a. de basis van het project “Herinrichting kerkplein en de Dorpsstraat”.  

Proces 
Dit plan is ontstaan in de werkgroep regionomisch Geesteren van Mijn Dorp 2030, ingegeven 
door de wens van de Geesterenaren om een levendig (koop)dorp te hebben en te behouden.  
Voor de levendigheid, en dus ook voor de lokale economie, is het belangrijk om een goed en 
gevarieerd winkelaanbod te houden, een krachtig centrum te hebben maar ook dat bestaande 
evenementen zich door ontwikkelen en dat er een veilig en aantrekkelijk woon- en leefklimaat is.  

De plannen van Mijn Dorp zijn door de gemeente overgenomen in het maatschappelijk akkoord 
2018-2022. In de kernagenda Geesteren staat o.a. genoemd dat “de ambitie is het realiseren van 
een compact centrum in Geesteren, van Hamer tot Kottink met winkels en horeca. Daarvoor wil 
Geesteren o.a. het volgende bereiken;  
- ook in 2030 nog een levendig centrum waar de eerste levensbehoeften-plus (bijv. ook kapper 
en kleding) verkrijgbaar zijn, 
- bewustwording en continuïteit van het winkelaanbod 
- verkeersluw centrum (geen vrachtverkeer/ landbouwverkeer) 
- andere invulling van het kerkplein.”  

Ondanks dat het project tussentijds een aantal keer on-hold heeft gestaan (o.a. vanwege 
locatiekeuze school) bleef de herontwikkeling in beeld bij de werkgroep.  Toen duidelijk werd dat 
de basisschool in het centrum van het dorp blijft is de draad weer opgepakt.  De verkeerssituatie 
in en om het centrum wordt al jaren als onveilig ervaren. Het verkeersluw maken van de 
Dorpsstraat, met name door het vrachtverkeer en het landbouwverkeer uit het centrum te 
weren, is een langgekoesterde wens.  Immers ook met de school in het centrum blijft een veilige 
schoolroute in het centrum actueel.   

In een tweetal goed bezochte bewonersbijeenkomsten is er uitleg gegeven over het plan en heeft 
de werkgroep input opgehaald. De meeste op- en aanmerkingen konden direct verwerkt worden 
in de hoofdlijnen schets. Andere zullen meegenomen worden bij de definitieve intekening van 
het plan en de afstemming met  o.a. gemeente en overige betrokken partijen. Tevens is de 
hoofdlijnen schets gepresenteerd tijdens de jaarvergadering van het Dorpsbelang.  



                                                                                                              

 

Vervolgens is de schets, in combinatie met bijbehorend financieringsvoorstel, ingediend bij de 
gemeente voor een bijdrage uit de Mijn dorp-gelden. De gemeenteraad heeft tijdens de 
begrotingsvergadering van 7 november 2023 besloten financiële middelen toe te kennen. 
Weliswaar iets minder dan gevraagd maar door het commitment van lokale ondernemers, 
gesteund door de Ondernemersvereniging, om de uitvoering ter hand te nemen en de keuze voor 
hergebruik van bestaande materialen zal het budget voldoende zijn om tot de gewenste 
herinrichting te komen.  

Waar staan we nu 
De werkgroep is momenteel bezig om van deze hoofdlijnenschets tot een definitief plan voor de 
herinrichting te komen. Er is contact gelegd met omwonenden, een afvaardiging van de Parochie 
(voor o.a. aansluiting van dit plan op de pastorietuin) en er is contact met de stichting 
Heemkunde over het carillon en het kunstwerk. Uiteraard is er ook contact met de afdeling 
Openbare Ruimte van de gemeente Tubbergen over de technische invulling van het project.  
De Dorpsstraat zal enigszins worden verlegd, zodat landbouwverkeer en vrachtwagens worden 
ontmoedigd om door het centrum te rijden. Aan de voorzijde van de Veldstegge zal een centrale 
parkeerplaats worden gecreëerd t.b.v. winkelbezoek in het centrum maar ook bijvoorbeeld als 
marktlocatie en voor de kerstmarkt.  

Op dit moment is nog niet helemaal duidelijk hoe de definitieve herinrichtingschets er uit komt 
te zien. Openbaar groen en de zitbankjes moeten bijvoorbeeld nog een plek krijgen. Als er t.z.t 
meer duidelijkheid is over de definitieve herinrichting, dan wel over de planning van de 
uitvoering, zal daarover nader worden gecommuniceerd.  


